
 
Dag og år: Onsdag d.28.03.2022

Kl.: 17.00  –  19.30 Fungerende
Formand:
Rikke

SKOLEBESTYRELSEN.
Mødedeltagere:

Forældrerepræsentanter: Katrine, Janni, Rikke, Mikael, Brian, Lars og
Henrik

Afbud:
Katrine, Mikael og Lars

Elevrådsrepræsentanter: Liva 9x, Mads 8t Liva 9x, Mads 8t

Medarbejderrepræsentanter: Anna og Tine

Ledelsesrepræsentanter: Asger og Sabina

O = Orientering; D = Drøftelse;  B = Beslutning

Referat:

Datoer for møder i 2021/22: 17/8, 15/9, 14/10, 22/11, 24/1, 23/2, 28/3, 26/4, 17/5, 8/6, 20/6

17.00 1. Spisning

17.15 2. Nyt fra elevråd

Ingen elevrådsrepræsentanter.

Rundering: Arbejdsmiljørepræsentanter og ledelse har sammen med elevrådsrepræsentanter
været på rundering på skolen. Her kunne de konstatere, at der er klar forbedring i forhold til
rundering for to år siden.

En opmærksomhed er, at det er svært at holde de nye indkøb i god stand, pga. elever er hårde ved
tingene. Elevrådet nævner, at det kan skabe en dårlig stemning, hvis elever ved at andre elever har
ødelagt ting, men elev og forældre nægter og derfor ikke erstatter.

17.20
O/D/
B

3. Skolebestyrelse
frem til valg

Konstituering af formand frem til valg.

Rikke er fungerende formand, indtil valg gennemføres.
Fungerende næstformand er Brian.



17.40
O

4. Valg - proces Skolefest d. 7. april

Der skal reklameres for skolebestyrelsesvalget til skolefesten.

Medlemmer af skolebestyrelsen der genopstiller:
Lars, Rikke, Brian, Janni

Henrik genopstiller ikke.

Det blev drøftet, hvordan skolebestyrelsen ønsker at arbejde fremover. Blandt andet, hvordan vi
fordeler opgaverne i bestyrelsen. Dette skal tilføjes forretningsordenen, når der konstitueres.

Boden:
- Synliggøre nogle af de beslutninger og emner, SKB er involveret i

- Kom med en idé til bestyrelsen
- Logo-afstemning
- Gøre opmærksom på, at der er pladser i bestyrelsen til besættelse.

17.55
O

5. Gennemgang af
principper og
politikker

Kort punkt med afklaring af de kommende principper, der arbejdes med i

skolebestyrelsen

Skolebestyrelsen kan vælge at arbejde med:
- Klassedannelse
- Ødelagt materiale
- Åben skole

Efter en drøftelse blev vi enige om, at arbejde videre med Princip for klassedannelse. Dette er et
valg baseret på skolens behov for at have et udgangspunkt i arbejdet med kommende
klassedannelser, der er baseret i nuværende kontekst.

Vi genbesøger et gammelt dokument, der hedder “gensidige forventninger mellem skole, forældre
og elever” for at se, om der er elementer der skal tilføjes til princip for skole hjem samarbejde.

Asger udsender bilag i Aula gruppen

18.10
D

6. Status på
kommende 0.
årgang

Skolebestyrelsen drøftede, hvordan kommunikationen vedrørende de næste års brobygning
foregår.

Punktet tages med til næste skolebestyrelsesmøde.

18.30 7. Næste skoleårs
planlægning

- Udviklingsplan
- Personalesituation

- Barsler



- Fysik/kemi
- Tysk
- Center

- Skoledagens længde

Der er i udviklingsplanen lagt op til et større udviklingsarbejde med værdier og visioner, i kobling
med et fælleskommunalt kompetenceudviklingsarbejde.

De timer, der bruges på dette arbejde skal findes andre steder.
I skolebestyrelsen drøftes det, om det evt. kunne være i forbindelse med
trivselsrådsarrangementer. Det nævnes, at der kan være forskel på indskoling, mellemtrin og
udskoling, i hvor høj grad læreren skal deltage i arrangementer.

Bestyrelsen anbefaler at timerne skaleres efter afdeling og at behovet fornemmes større i
indskoling frem for udskoling.

18.50 8. Sidste skoledag

Sidste skoledag er meldt ud af forvaltningen, der ikke har fået en udmelding fra ministeriet.

Vi planlægger med translokation d. 21 juni.
Mandag er en dag med klassen, hvor der hygges og afsluttes.

19.15 9. Siden sidst og
evt.:
a: Formanden.
b: Ledelse
c: øvrige
medlemmer

Siden sidst er punkter, der ikke skrives til referat.


